



銀獎

Silver Award

學校 - 小學

Schools - Primary



佛教榮茵學校

Buddhist Wing Yan School

本校歷年來積極推動環境教育，除了把環保概念滲入正規課程外，更提供不同層面的實踐機會，讓學生把環保融入生活中。此外，我校更抱著推己及人的理念，積極把環境教育由校內推廣至社區，以行動喚醒社區對環保的關注。

Over the years, our school has actively promoted environmental education through the curriculum. In addition to applying environmentally-friendly concepts into the courses, we have also provided learning opportunities through different channels. Environmental studies in Mainland China, as well as activities with local communities have enabled students to gain a well-rounded experience in being "green" with our environment.



以環保為主題作剪報分享
Reading newspaper clippings and sharing environmental protection ideas



舉行以環保為主題的攤位遊戲，讓社區人士一起關注環保。
Organized booth games with an environmentally-friendly theme to raise environmental awareness among local communities.



成立「趣綠教室」向區內幼稚園及小學學生推廣環保資訊。
Established "Green Innovation Fun Technology" for Pre-school and Primary students.



多元化的環保講座讓同學珍惜地球資源、愛護環境。
Hosted a wide range of lectures and seminars for students on the topics of "Caring for Earth's resources" and "Cherishing our environment".